
Referat af bestyrelsesmøde i gårdlaug den 17. august 2020 

Deltagere: Judith, Merete, Rasmus, Lars D og Lars H 

Fraværende: Ciséla 

Træ på scenen 

Leverandør kontaktes og projektet startes snarest muligt. 

Gyngestativ i sydenden 
Gyngestativ er blevet efterspændt, og på nuværende tidspunkt er det ikke kritisk. Det vil blive holdt 

under opsyn. 

Cykeloprydning 

Oprydningen bliver startet op den 1. september med forventet afslutning 1. oktober 

Hundelorte gården. 
Der er blevet fremstillet en række skilte.  Skilte er ikke blevet opsatte endnu, vi følger op til næste 

møde. 

Løse dyr i gården 
Det er ikke tilladt at have løse dyr i gården. Derfor beder vi alle om at holde deres dyr i snor.  

Loppemarked 
Der har været snakket om at afholde et loppemarked i gården. Grundet COVID-19 er det indtil videre 

udskudt til et tidspunkt i 2021.  

Skrald og affaldssortering 
Husk fortsat at sortere jeres affald. Når det ikke sker bliver Judith nødt til at bruge tid på dette.  

Vi opfordrer alle til lige at bruge 2 minutter ekstra.  

Ansættelseskontrakt. 
Der er desværre stadigvæk udestående omkring Judiths kontrakt. Vi vil se på at få det i orden 

snarest.  

Murværk på scenen 

Vi undersøger muligheden for at få en konsulent til at vurdere den bedste løsning. Det er en 

konsulent der kommer herud af andre årsager så udgiften kan minimeres.  

Kloak i nordenden 

Der er muligvis problemer med en kloak i nordenden af gården. Vi følger op hurtigst muligt på dette.  

Stillads i nordenden 

Stilladset i nordenden vil blive taget ned omkring den 1 september.  



Næste møde. 
Næste møde vil være den 29/9 kl. 17:00. 

 


